
^&ommun

| M19-U-06

O
Interpellation

Gula Villan

Gula villan står just nu inför ett konkurshot. Detta består till stor del p.g.a. hyreshöjningar, sänkta 
bidrag och dåliga fastighetsförhållanden. De har själva först hört av sig till kommunstyrelsen där 
kommunstyrelsens ordförande gav ett artigt men intetsägande svar som egentligen bad 
föreningen att bli bättre på att samla inkomst. Alla kan nog bli lite bättre på egentligen allt så 
tekniskt sätt så har hen inte fel. Däremot så ger det inga svar på de grundläggande fel som 
föreningen menar på finns. Dessutom så är bidrag inte särskilt generösa idag. När de 
tillsammans med ett gäng andra föreningar anordnade kulturparksfestivalen i somras så talade 
ledningen varmt om evenemanget men godkände inte ens hälften av den äskade summan.

Problemet vi i Vänsterpartiet ser Gula villan ta upp är hanteringen av lokalerna. Här vill 
kommunen ha höga marknadshyror med NPM mentalitet samtidigt som underhållet negligeras 
och hyresbidrag tas bort. Hotet mot platsen har varit många och återkommande och beteendet 
från ledningen är inte ett som inger förtroende. Det är nästan som att ni har andra planer för 
huset och kulturparken än att låta föreningen vara kvar.

Jag vill därför ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande:

1. Hur kan upprustningen av gula villan och kulturparken ha lagts på is så länge och när 
har ni tänkt att fixa detta?

2. Om Gula villan kommer att behöva lägga ner till följd av för höga hyror, vad kommer ni 
att göra då? Låta det hända? Vad ska huset var till för då?
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